
Agent Jose Angela: Wkrótce będzie grał lepiej 

News - ASRoma.pl

Jose Angel to jeden z najmocniej krytykowanych przez kibiców i media

graczy Romy. Zawodnik nie zalicza zbyt dobrych występów i w pewnym

momencie został zamieniony w pierwszym składzie na Rodrigo Taddeiego.

Wywiadu dla tuttomercatoweb.it udzielił agent gracza, Alfredo Martinez. 

Zacznijmy od przyszłości, gdyż już zaczęły pojawiać się dyskusje: jego

przyszłością jest wciąż Roma?

- Dlaczego nie? Jose ma nadal pięć lat umowy z Romą i jet zadowolony z tego

doświadczenia.

Choć krytyka zaczyna być dla niego ciężka. 

- Krytyka może mówić, co chce, jednak on jest szczęśliwy i zadowolony z tego

doświadczenia. Dla niego zaszczytem jest gra w klubie takim jak Giallorossi, a

ponadto zagrał w dużej części spotkań, nie widzę w czym jest problem.

Dla niektórych problemem są występy.

- Nie, absolutnie. Pamiętajmy, że to jego pierwszy rok poza Hiszpanią. Po przyjściu

tu spisywał się dobrze i niebawem zacznie ponownie grać lepiej.
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